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Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

Spotkaliśmy się dzisiaj na dyskusji publicznej w związku z opracowanym planem miejscowym 
„Czyżyny – Rejon Ulicy Galicyjskiej”, plan, który opracowywany jest w Biurze Planowania 
Przestrzennego. Ja nazywam się Bożena Kaczmarska-Michniak i jestem Dyrektorem Biura, 
projektanci planu, główny projektant – Pani Bożena Faber, i Pan Stanisław Prochwicz.  

Plan to 44,8 ha. Przystąpienie do tego planu nastąpiło wtedy, kiedy Rada Miasta Krakowa, czyli 
5 listopada podjęła uchwałę o opracowaniu tego planu, wtedy też określiła obszar, dla którego 
plan będzie sporządzany. Plan jest opracowany, tak jak wszystkie, na bazie ustawy 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, w związku z tym przechodzi kolejną 
procedurę, którą określa ta ustawa. Po ogłoszeniu przez Prezydenta o terminie składania 
wniosków, Państwo zareagowaliście, wpłynęło wtedy 28 wniosków, które zostały rozpatrzone 
przez Prezydenta Miasta Krakowa zarządzeniem. Zarządzenie ukazało się na BIP-ie, i tam 
możecie Państwo znaleźć sposób rozpatrzenia każdego z wniosków. Oczywiście, tak jak to jest 
w planowaniu przestrzennym, o sposobie rozpatrzenia wniosków nie zawiadamia się 
indywidualnie osoby, które złożyły takie wnioski. Czyli okres składania wniosków, okres 
sporządzania przez projektantów uwarunkowań, i w końcu opiniowanie przez, najpierw 
wewnętrzne wydziały Urzędu Miasta Krakowa, m.in. również przez Komisję Planowania 
Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miasta Krakowa, która zaopiniowała ten projekt 
planu pozytywnie, a potem etap uzgodnień i opiniowania zewnętrznego. W ramach tego 
zewnętrznego odbyła się też Miejska Komisja Urbanistyczno-Architektoniczna, która wydała 
też pozytywną opinię dla projektu planu, który był wówczas przedstawiany. W momencie, 
kiedy uzyskaliśmy pozostałe pozytywne opinie i uzgodnienia, projekt planu został wyłożony 
do publicznego wglądu – to był czas I wyłożenia, i to I wyłożenie miało miejsce między 
12 grudnia a 11 stycznia br. – wtedy wpłynęły uwagi. Złożono 15 pism zawierających 
73 postulaty, i ponieważ część z tych postulatów została przez Prezydenta rozpatrzona 
pozytywnie, zaistniała konieczność ponowienia procedury planistycznej, i znowu, uwagi 
naniesione, zmiany pewne w ustaleniach i w rysunku planu, i teraz mamy II wyłożenie. 
II wyłożenie trwa od 9 maja i będzie trwało do 6 czerwca, tj. okres, w którym też odbywa się 
dzisiejsza dyskusja publiczna, w tym okresie projektanci planu są do Państwa dyspozycji 
zgodnie z obwieszczeniem i ogłoszeniami, które się ukazały w prasie, i które są też 
w Internecie, na stronie Biura Planowania Przestrzennego, czyli projektanci planu są do 
Państwa dyspozycji w poniedziałki między godz. 13.30 a 15.30, we wtorki, środy, czwartki 
i piątki między godz. 10.00 a 12.00. Jeśli dzisiaj ktoś z Państwa nie będzie chciał zadać pytania 
czy jakaś nieścisłość, czy ciekawość pojawi się później, możecie się Państwo spotkać 
z projektantami na ul. Sarego 4. Wszystkie materiały, które są wykładane do publicznego 
wglądu, są też na stronie Biura Planowania Przestrzennego i możecie się Państwo z nimi 
zapoznać 24 h na dobę. Po tym okresie wyłożenia oczywiście jest wyznaczony termin składania 
uwag, tj. 20 czerwca – to jest nieprzekraczalny termin, kiedy będziemy w Urzędzie Miasta 
Krakowa czekać na Państwa uwagi, z kolei potem 21 dni Prezydent ma na rozpatrzenie tych 
wszystkich uwag, które Państwo złożycie.  
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Dzisiaj podczas tej dyskusji publicznej zostanie posłana Państwu lista obecności, bardzo 
prosimy o podpisanie się na liście obecności. Proponuję, żeby teraz projektanci planu 
powiedzieli parę słów o uwarunkowaniach i o ewentualnych propozycjach projektowych, które 
są w tej chwili, na ten moment jak gdyby aktualne, a potem może przystąpimy do etapu dyskusji 
już, czyli odpowiadania na pytania i dyskutowania nad rozwiązaniami planistycznymi. Bardzo 
proszę, Pani Bożena Faber – główny projektant planu.  

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Witam Państwa! Na początku chciałabym przypomnieć cele sporządzania tego planu, 
tj. ustalenie zasad zagospodarowania przestrzennego obszaru poprzez kompleksowe 
rozwiązania porządkujące procesy inwestycyjne; przeciwdziałanie degradacji terenów 
poprzemysłowych i dostosowanie do wizji przestrzennej określonej w Studium, poprzez 
uwzględnienie istniejącego zainwestowania; relacji i powiązań z terenami sąsiednimi; obsługi 
komunikacyjnej nowych inwestycji w powiązaniu z układem komunikacyjnym miasta 
i potrzeby zachowania terenów zieleni w niezbędnym zakresie. Projekt planu z I wyłożenia, 
przypominam, rysunek projektu planu, do tego planu Państwo składaliście uwagi, i te uwagi 
zostały rozstrzygnięte. 

Powtórzę jeszcze raz to co Pani Dyrektor powiedziała. W wyznaczonym terminie złożono 15 
uwag, 15 pism, w tych uwagach zawarto 73 postulaty, 46 z tych postulatów zostało przez 
Prezydenta nieuwzględnione, projekt planu został zmieniony w związku z rozpatrzeniem uwag, 
uzyskał wszystkie wymagane opinie i uzgodnienia.  

Projekt planu wykładany do publicznego wglądu – obecnie wygląda w ten sposób. Ja przejdę 
do szczegółowego omówienia tych zmian na rysunku projektu planu, które wynikają 
z rozpatrzenia uwag i szczegółowego omówienia tych zmian, które wynikają z rozpatrzenia 
uwag w tekście planu. Pierwsza uwaga, która została rozpatrzona przez Prezydenta i projekt 
planu został zmieniony, to jest w zakresie nieprzekraczalnej linii zabudowy w terenie U.1 – to 
jest teren przy skrzyżowaniu ul. Centralnej i ul. Nowohuckiej – tam uwaga była, że 
nieprzekraczalna linia zabudowy ingeruje w istniejące budynki, ta linia została skorygowana 
i przesunięta. Druga taka konkretna uwaga dotyczyła likwidacji odcinka planowanej ulicy 
KDD.3 – ten odcinek został usunięty, i tym samym w tym zakresie projekt planu został 
dostosowany do obowiązującego obecnie planu „Czyżyny – Łęg”, który obowiązuje na tym 
obszarze. I trzecia taka znamienna zmiana to jest przyłączenie terenów kolejowych i terenów 
usługowych przy ulicy nowej Tomickiego, która tutaj jest planowana, do terenu U/UC.4, czyli 
terenu usługowego, w tym usług wielkopowierzchniowych, i to samo z terem U/UC.5, czyli też 
teren usług wraz z usługami wielkopowierzchniowymi, i zostały przyłączone tereny U i tereny 
kolejowe, czyli tereny usług i tereny kolejowe przy ulicy nowej Tomickiego planowanej. 
Pozostałe zmiany to są już zmiany w ustaleniach planu. Ja tutaj wypisałam kilka zmian 
w ustaleniach projektu planu, więc wykreślono zakaz lokalizacji magazynów i ramp 
wyładunkowych od strony przestrzeni publicznych, wykreślono nakaz realizacji 
90 % wymaganych miejsc parkingowych w ramach handlowych obiektów 
wielkopowierzchniowych, i tym samym dopuszczono realizację parkingów na powierzchni 



DYSKUSJA PUBLICZNA NA TEMAT PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU 
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OBSZARU 

„CZYŻYNY – REJON ULICY GALICYJSKIEJ”, 23 maja 2017 r.

 

3 
 

terenu. W terenie U/MW.3 obniżono minimalny wskaźnik wysokości zabudowy z 0,8 do 0,1; 
ponieważ ten minimalny wskaźnik zabudowy był zbyt wysoki w tym terenie. W terenach 
U.1 do U.3 podniesiono maksymalny wskaźnik intensywności, tak, jak było wniesione 
w uwagach, z 2 do 5,3; i ponadto wprowadzono korekty wynikające z redakcji tekstu i jakby 
będące konsekwencją tych zmian. I projekt planu w tym momencie wygląda w ten sposób. 
To Państwo możecie oczywiście znaleźć na stronie internetowej Biura, a także u nas na Sarego 
w każdym momencie. Przypomnę jeszcze, że wyłożenie trwa do 6 czerwca, uwagi można 
składać do 20 czerwca, a rozmawiać z nami, tzn. projekt planu jest wyłożony przez cały czas 
pracy Biura, natomiast projektanci są do dyspozycji w poniedziałki w godz. 13.30 do 15.30, 
wtorki, środy, czwartki i piątki w godz. 10.00 do 12.00. Dziękuję bardzo.  

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

Bardzo proszę teraz o pokazanie nam może rysunku planu, żebyśmy wiedzieli o czym 
ewentualne będziemy dyskutować. Jeżeli ktoś z Państwa chce zabrać głos, proszę nam… 
Aha, no nie będziemy podawać mikrofonu… To bardzo prosimy, kto z Państwa chciałby zabrać 
głos na temat naszej w tej chwili propozycji planistycznej? Bardzo proszę. Tylko bardzo 
prosimy o przedstawienie się. 

Gość I 

(…) Proszę Państwa, jest taka sprawa, jak wygląda zagospodarowanie to w infrastrukturze 
kolejowej? 

Gość II 

Na ul. Na Załęczu. 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Proszę Państwa, z tych informacji, którymi dysponuje Biuro Planowania, to część torów jest 
już rozebrana, i ten teren jest prywatną własnością w tym momencie, tak. 

Gość I 

Czyli na stan dzisiejszy jest prywatną własnością, tak? 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Tak, to co były tory kolejowe to jest wykupione, jest to prywatna własność, właściciel ten sam, 
który ma te tereny sąsiadujące z tymi terenami kolejowymi.  

Gość II 

(…), przepraszam, ul. Na Załęczu, wokół, poza ul. Na Załęczu te tereny nie będą brane na razie 
pod uwagę, tak? 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

Ale gdzie nie ma? 
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Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

To znaczy, do czego nie będą brane pod uwagę? Ulica Na Załęczu… 

Gość II 

(…) 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

Proszę zobaczyć, granica przebiega tak jak tutaj macie Państwo wyświetlone. 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Ja powiem tak… 

Gość II 

Gdzie jest ul. Na Załęczu? 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Ulica Na Załęczu, czyli tu jest ul. Na Załęczu. Ul. Na Załęczu będzie przebudowana kiedyś 
w przyszłości w ul. Tomickiego, kiedy tego Pani… 

Gość I 

Czyli bezterminowy? 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

W tym momencie nie umiemy powiedzieć kiedy, nie ma takiej daty jeszcze określonej. 
Tereny, które są tu, te tereny tutaj wszystkie, które są między torami a ul. Na Załęczu, czyli te 
tereny i te tereny, są włączone do terenów usługowych. 

Gość I 

Czyli będą zagospodarowane? 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Mogą być zagospodarowane jako usługi, ale te istniejące obiekty, które tutaj są, są zachowane. 

Gość II 

Bo tam była planowana ulica dość szeroka, prawda? Od ul. Podbipięty przez tam Na Załęczu 
do Ciepłowniczej. 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Tak, to jest właśnie ta ul. Tomickiego, ta. Ona tutaj idzie po śladzie ul. Na Załęczu, potem tu 
kawałek jest nowego przebiegu, i tu się włącza do ul. Ciepłowniczej. 
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Gość II 

Nowy przebieg jeszcze nie jest w ogóle… 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Nie jest, to jest na razie tylko na rysunku.  

Gość I 

Czyli perspektywa (…) 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

Tak. 

Gość II 

Dziękuję bardzo. 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

Kto z Państwa następny? 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Może Państwo nie mają problemów żadnych? 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

Bo jak Państwo nie macie problemów, to będziemy kończyć.  

Gość I 

Są problemy, tylko tak jak kiedyś już powiedziałem: nic o nas, bez nas. W tym momencie 
Państwo okazali grzeczność, a my widocznie jesteśmy mało zainteresowani (…) 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

Znaczy my… Aha, Pani teraz chciała, bardzo prosimy 

Gość III 

(…) Jak rozmawiamy już o drogach, to jeszcze mam jedno pytanie, ponieważ mam (…) 
likwidację, aktualny zjazd z ul. Nowohuckiej w ul. Centralną boczną, natomiast planowana 
droga, która łączy ul. Galicyjską właśnie tutaj z tymi terenami rzemieślniczymi, no i jej jeszcze 
faktycznie nie ma. Czy coś wiadomo na temat tej nowej drogi, przynajmniej na tym etapie? 
Kiedy można się spodziewać, że (…)? 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

To są pytania realizacyjne i tutaj trzeba jak gdyby rozdzielić kompetencje i zadania Biura 
Planowania. My jesteśmy od sporządzenia dokumentu planistycznego jakim jest plan 
miejscowy i my swoją pracę kończymy na tym jak kierujemy do Rady Miasta Krakowa, a jeśli 
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Rada Miasta Krakowa uchwala plan, to jak gdyby nasze zadanie jest zakończone. Pytanie, tak 
Pani, jak i Pana, jest pytaniem realizacyjnym. Potem inne wydziały Urzędu Miasta Krakowa 
najpierw zabezpieczając środki w budżecie na dany rok, przystępują do realizacji danego 
zadania, no i tak też tutaj wygląda. Tutaj macie Państwo ten układ komunikacyjny zapewniony 
narysowanymi liniami rozgraniczającymi poszczególnych dróg, a realizacja to bardzo nam 
przykro, ale nie my.  

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber 

Natomiast ja jeszcze tylko uzupełnię, że nie ma takiej możliwości, żeby został odcięty ten 
dojazd tutaj do Centralnej bocznej, i żebyście Państwo, którzy tutaj mają, nie pozostali jakby 
odcięci od komunikacji, więc na pewno równolegle będzie musiał powstać przy modernizacji 
tego skrzyżowania Centralnej z Nowohucką, będzie musiał zostać zrealizowany ten odcinek, 
czy jakiś inny odcinek, który połączy i będzie możliwa komunikacja. 

Gość III 

Ja mam pytanie odnośnie dalszych procedur. Kiedy się można spodziewać, że ten plan zostanie 
uchwalony, w jakiej perspektywie czasowej? 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

Tutaj jest sytuacja taka, że jeżeli to wyłożenie będzie ostatnim wyłożeniem, tzn. uwagi, które 
wpłyną do tego projektu planu zostaną przez Prezydenta rozpatrzone negatywnie, to po 
wakacjach, myślę, że plan będzie uchwalany. Bo teraz mamy sytuację taką, że jest okres 
wakacji, Rada Miasta Krakowa przez 2 miesiące nie będzie pracowała, my skończymy 
wyłożenie, Pani Prezydent przypuszczalnie rozpatrzy w tym czasie uwagi, z tym, że 
zastrzegam, że jeżeli uwagi wniesione będą mogły być rozpatrzone negatywnie. 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber 

Albo ich nie będzie. 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

Albo ich nie będzie, oczywiście, bo uwaga to jest takie wyrażenie swojej opinii, ci, którzy 
kwestionują ustalenia projektu planu, no może nikt nie będzie kwestionował, i wtedy ma szanse 
po wakacjach być kierowany do Rady Miasta i uchwalany.  

No to proszę Państwa, czekamy jeszcze, bo jeżeli nie, to będziemy kończyć. Tylko taka 
informacja, że jeżeli Państwo będziecie mieć jeszcze jakieś pytania czy wątpliwości to do 
6 czerwca… Pan? To bardzo proszę.  

Gość IV, Radny Dzielnicy XIV – p. M. Ziemiański 

Tak. Marek Ziemiański, Rada Dzielnicy XIV. Proszę mi powiedzieć – ja mam tutaj ze swojego 
źródła (…) – ten teren, dlaczego ta droga jest po prostu zakrzywiona (…) 

 



DYSKUSJA PUBLICZNA NA TEMAT PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU 
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OBSZARU 

„CZYŻYNY – REJON ULICY GALICYJSKIEJ”, 23 maja 2017 r.

 

7 
 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Ten plan ma swoją historię i ta droga tu również ma swoją historię. Ta droga jest w tym 
momencie po takim śladzie, jak w obecnie obowiązującym planie „Czyżyny – Łęg”, bo on 
ciągle jeszcze obowiązuje i stanowi prawo miejscowe w tym obszarze. To jest niestety teren 
sporny. Ja tutaj… Na pewno Państwo, jeżeli znacie ten problem to wiecie, jest to teren sporny, 
plan niestety tego sporu nie rozwiąże. Ta droga była wprowadzona poprawką Rady Miasta do 
planu „Czyżyny – Łęg”, w związku z tym, żeby uniknąć tego typu, ponieważ wprowadzenie 
poprawki do planu powoduje nawrót procedury, żeby uniknąć tego przy tym planie, 
postanowiliśmy to co zostało w jakiś sposób wynegocjowane, ustalone i uprawomocniło się 
w tamtym planie, postanowiliśmy to tutaj kontynuować – takie jest wytłumaczenie.  

Gość IV, Radny Dzielnicy XIV – p. M. Ziemiański 

Rozumiem jakie jest wytłumaczenie, natomiast ta sytuacja w chwili obecnej nie jest prosta, bo 
to jest sytuacja wadliwa i to jakby potwierdza decyzję, które moim zdaniem (…), ale tak jak 
mówię, przyjąłem do wiadomości, i jeszcze brakuje mi wjazdu do ul. Galicyjskiej bezpośrednio 
gdzieś w  ul. Nowohucką. 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Ulica Nowohucka po przebudowie, po modernizacji, będzie stanowiła wraz z ul. Ciepłowniczą 
tzw. Trasę Ciepłowniczą, gdzie to taka klasa ulicy, że skrzyżowania będą właśnie w takich 
odległościach, tu z ul. Centralną, i tu z ul. Tomickiego nową. 

Gość IV, Radny Dzielnicy XIV – p. M. Ziemiański 

A łączenia nie można zrobić (…) ? 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Nie, bo przepisy zobowiązują nas do tego, po pierwsze, żeby je przestrzegać, po drugie, te 
odległości są za małe na to, żeby znowu robić węzeł, i żeby było skrzyżowanie kolejne, gdzieś 
tutaj wjazd z ul. Galicyjskiej, bo rozumiem, że o to chodzi, żeby tu gdzieś można było wyjechać, 
prawda?  

Gość IV, Radny Dzielnicy XIV – p. M. Ziemiański 

Znaczy niekoniecznie wjechać, bo wyjechać. 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Więc… Przepisy mówią, że muszą być odpowiednie zachowane odległości pomiędzy 
skrzyżowaniami przy tej klasie drogi, jaka tu będzie, bo to będzie droga główna z tramwajem, 
to jest… 

Gość IV, Radny Dzielnicy XIV – p. M. Ziemiański 

Czyli tutaj nie ma takiej możliwości, bo to jest odcinek, nie wiem, 2 km może…  
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Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

To jest mniej. 

Gość IV, Radny Dzielnicy XIV – p. M. Ziemiański 

Na takim odcinku nie ma możliwości zaplanowania, być może, nie wiem, tutaj? 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

Ale proszę Państwa, nasz projekt planu jest uzgadniany i m.in. jest uzgadniany z ZIKiT-em. 
Jak chodzi o układ komunikacyjny, oni są władni do tego, że dają swoje propozycje i odnoszą 
się do propozycji Biura – tak został uzgodniony projekt planu według propozycji ZIKiT-u, takie 
rozwiązania są zaproponowane.  

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

A jeszcze mogę tylko dodać, bo być może Pani Dyrektor nie pamięta, była taka propozycja, 
żeby tutaj się włączyć do ul. Centralnej, mniej więcej chyba właśnie w tym miejscu, i nie 
uzyskało to pozytywnego uzgodnienia ZIKiT-u. 

Gość IV, Radny Dzielnicy XIV – p. M. Ziemiański 

A w takim razie, jakby ul. Galicyjską przedłużyć w linii prostej przy ul. Na Załęczu (…), ona 
jest może na ul. Na Załęczu, tylko że nie w linii prostej generalnie. 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Jest połączona tu i tu. 

Gość II 

W prostej linii między (…) Na Załęczu nie jest podłączona, tam jest dość krótki odcinek 
i dobrze byłoby to połączyć po to (…), i jeżeli są jakieś wystawy, jakieś imprezy na terenie 
(…), to byłaby przepustowość większa i można by było właśnie tam (…). 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Więc też była taka koncepcja… 

Gość II 

(…) 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Była taka koncepcja, był rysowany i proponowany odcinek ten tutaj, rzeczywiście z tą pętlą 
autobusową, z tego wszystkiego została tylko pętla, niestety zostało to zmienione na etapie 
chyba rozpatrzenia wniosków, tak to zostało zmienione. 
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Gość II 

Warto by było, żebyście Państwo zobaczyli co się dzieje w momencie, kiedy są jakieś wystawy, 
imprezy w tym pawilonie wystawowym, tam są tłumy ludzi niebezpiecznie idących, naprawdę 
niebezpiecznie, samochody, ludzie, dzieci, młodzież, naprawdę jest tam niebezpiecznie, a to 
jest krótki odcinek. 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

My to wszystko wiemy, tylko niestety, taka jest sytuacja, że właściciel tego obszaru mocno 
protestował przeciwko przecinaniu mu przez środek ulicą, bo ma tam inne plany inwestycyjne, 
w związku z tym dostaliśmy wskazanie od Zarządu Infrastruktury, że mamy przesunąć to 
włączenie tutaj, a to włączenie tutaj. 

Gość II 

Ale (…) ZIKiT mieliby łatwiejszy dostęp do (…) 

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Mieliby, ale widocznie nie zależy im na tym. 

Gość II 

(…) od Nowej Huty (…) 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska-Michniak 

To w takim razie teraz będziemy kończyć. Bardzo dziękujemy Państwu za oświęcony czas. Już 
dwa razy były terminy podawane, ale chyba najistotniejszy jest termin składania uwag – do 
6 czerwca czekamy na Państwa uwagi… Tak, przepraszam bardzo, do 6 czerwca jest wyłożenie 
do publicznego wglądu, a do 20 czerwca czekamy na Państwa uwagi. Wszystkie materiały 
macie Państwo na stronie Biura Planowania Przestrzennego. Dziękuję bardzo.  

Główny projektant planu, Biuro Planowania Przestrzennego – p. B. Faber  

Dziękujemy.  

 

 

Na podstawie nagrania, 

stenogram wykonała: 

Monika Sobieraj 


